
Inspraak n.a.v. zienswijze Badminton Club Ouderkerk tav Sport accommodatieplan Gemeente 

Krimpenerwaard 

Onze vereniging en andere gebruikers van Accommodatie MFG De Drie Maenen zijn niet uitgenodigd voor de 

bijeenkomsten omtrent het Sport Accomodatieplan. Het plan is niet gedeeld en communicatie omtrent het 

proces is tot vorige week niet met ons gedeeld. Niet door Drijver en Partners, de gemeente en niet door 

Mevrouw Muskens. Mailbox verantwoordelijken hebben onze mailbox afgelopen weekend volledig doorzocht 

en niets gevonden. 

Omdat ik mij pas vorige week heb kunnen inlezen en het chronologische proces niet volledig transparant heb 

zou het wenselijk zijn het plan uit te stellen tot dat onze vereniging en de 33 andere binnensport verenigingen 

hun zienswijze hebben kunnen geven.  

De punten waar wij als binnensport club graag over in gesprek willen zal ik bij deze aan u opsommen en 

toelichten; 

1.Huurprijzen 

2.Zienswijze op de analyse 

3.Beheer en exploitatie 

 

1. Huurprijzen  

N.a.v. de harmonisatie zijn over de huurprijzen intensief in gesprek geweest met de gemeente. Wij hebben 

openheid in financiën gegeven ons ledenverloop van de afgelopen 5 jaar is onder de loep genomen. Hieruit 

bleek dat wij geen reserves hebben.  

Een stapsgewijze invoering over een periode van 3 jaar was het enige aanbod van de gemeente. Met daarop 

nog inflatie verhoging de komende jaren. Waarop wij vervolgens de contributie met 6% hebben verhoogd en 

ons sport aanbod hebben moeten beperken, dit houdt in; 

- Wij huren onze trainer nu om de week en tot uiterlijk januari i.p.v. wekelijks en tm maart 

- De zaalhuur verkort, recreanten tot 21.30 i.p.v. 22.00 en jeugdtraining 9.30 – 12.00 i.p.v. start om 

9.00 

- V.a. februari dinsdag avond zaalhuur opgezegd en Competitie en Recreanten samengevoegd op 

woensdag avond. 

Resultaat flinke teleurstelling bij de leden.  

Onze begroting voor komend jaar toont weer een verlies. Voorheen werd onze verkoop actie (Geraniums) niet 

mee begroot. Deze actie is bedoeld om jubilea te vieren. Helaas is de pot leeg en is besloten de actie mee te 

begroten. Een 40 jarig jubileum feest in 2021 is vanuit de clubkas niet te realiseren. 

Harmonisatie huurprijzen was een prioriteit in het Sport Nota. Er is toen uitgesproken dat de gemeente het 

daarna voorlopig hierbij zou laten, m.u.v. de inflatie verhogingen. 

Bij een verhoging van de zaalhuur van 6 eur per uur, gefaseerd of niet, zijn wij genoodzaakt de contributie met 

16% te verhogen. In het aanbod kunnen wij gezien het ledenbehoud niet meer snijden. De contributie 

bedraagt op dit moment voor een Competitie speler 265 eur, voor jeugd is dit 141 eur, waarbij de verhoging 

bij de senioren forser is ingezet. De jeugd heeft bij ons de toekomst en we willen de financiële drempel voor 

jeugdleden niet hoger leggen dan andere sportclubs. Met name in verhouding tot het sportaanbod, jeugd 

speelt nl 1x per week 2,5 uur, dit is óf trainen óf een wedstrijd. 

Een huurverhoging kost ons de kop, doe dit alstublieft niet!  

 



3. Zienswijze op de Analyse  

In de analyse wordt gesproken over een inventarisatie bij de binnensport verenigingen terwijl deze niet 

gehoord zijn voor dit plan.  

Ik lees het stukje in ‘Bijlage 2 Samenvatting en verwerking zienswijze’ blz. 13 bovenaan. 

 

 

Dit moet toch iemand verbazen? Veel verenigingen hebben intensief deelgenomen aan de sessies van het 

Sport Nota. Vindt u dat niet vreemd deze verenigingen wel bij die sessies waren?.  Wij zijn niet de enige 

vereniging die een gefaseerde invoer heeft afgesproken, de gezondheid van deze verenigingen is bij de 

gemeente bekend.  

Het sport accommodatieplan komt voort uit het Sport Nota, waarom is de input daarvan niet gedeeld met 

Drijver & Partners?  

Drijver & Partners schrijft in de analyse dat de impact laag is op de binnensportverenigingen en adviseert te 

kijken naar een huurverhoging en een beheersfunctie.  Hierbij wordt voor gymzalen gekeken naar een niet 

genoemde onbekende Benchmark en bij Sporthallen naar het gemiddelde regio tarief:  

Ik mis daar ten eerste  de opmerking dat de gemeente n.a.v. de harmonisatie de huurprijzen voorlopig niet zal 

verhogen, m.u.v. inflatie; 

En ten tweede mis ik een onderbouwing waaruit blijkt wat de Regio doet t.o.v. sportaanbod, zaaloppervlak, 

beheerconstructies, bezettingsgraad en subsidieregelingen. Kortom hoe verhoudt zich dat?  

Waarop is het advies: de tarieven voor de sporthallen geleidelijk verhogen gebaseerd? Ik lees dat niet terug. 

Als er naar de regio gekeken moet worden:  

Er zijn genoeg gemeenten verder met harmoniseren, beheer en exploitatie.  

Wat gaat goed, wat kunnen we beter niet overnemen en wat moeten we vooral houden zoals het is. Plannen 

pakken anders uit dan op de tekentafel bedacht dus waarom beginnen we hier vooraan? 

Het verenigingsleven in de Krimpenerwaard heeft een hoge sociale functie, we zijn authentiek, mensen kijken 

naar elkaar om en kinderen van kinderen van kinderen willen niks liever dan in de Krimpenerwaard wonen 

omdat alles is gebleven zoals het is. Dat maakt onze gemeente uniek. 

4. Beheer en exploitatie. 

- Ik wil met klem benadrukken dat wij inspraak willen hebben bij de totstandkoming van het beheer en 

exploitatieplan en voor de sessies op dit onderwerp uitgenodigd willen worden.  

- Onze vereniging heeft omdat er in Krimpen aan den IJssel geen jeugdbadminton is een samenwerking 

met Synerkri. Onze ervaring kunnen wij delen in deze sessies. 

 

Er zijn namelijk voordelen en nadelen, onze zienswijze hierop is als volgt: 

 

- Activiteiten en beheer zijn zaken die gescheiden moeten blijven. 

> De Sportcoaches zijn er voor activiteiten voor bijvoorbeeld voor  scholen, jeugd, ouderen en 

doelgroepen.  



> Beheer is er voor, met en door de gebruikers van de accommodaties. 

- Zodra je deze 2 mengt lopen commercie en belangen door elkaar en dit doet afbreuk aan de kracht 

van het verenigingsleven in de Krimpenerwaard. Dit zien wij in de badmintonsport ook gebeuren. 

- Er is een toename van individualiteit. Je kunt in de regio voor een klein bedrag per keer recreatief 

sporten zonder lid te worden.  

- Ook zijn er activiteiten kaarten beschikbaar waarmee kinderen voor een bedrag van 20 eur. Kunnen 

inschrijven op activiteiten. Deze optie wordt inmiddels gezien als ‘goedkope kinderopvang’. 

- Bijvoorbeeld vrijdagochtend in De Boog: voor 1,50 pp kun je 3 uur badmintonnen. Een record van 60 

personen, de toestroom overschrijdt gemeente grenzen. Mensen hoeven niet meer lid te zijn, kunnen 

gaan wanneer ze willen en zijn nergens toe verplicht. Dit is aan de ene kant super, want anders waren 

ze misschien niet gaan sporten, maar het verenigd hen niet.  

- Ons recreanten aantal is inmiddels teruggelopen naar 12 personen. Wij bieden nu een rittenkaart aan 

om af en toe sporten ook bij ons mogelijk te maken. Waarbij het tarief in verhouding is tot een 

lidmaatschap om onze leden niet te kort te doen. 

- Om activiteiten aan te bieden en mensen aan het sporten te krijgen heb je behalve de Sportcoaches 

heel veel vrijwilligers nodig en die vind je alleen bij verenigingen. 

- Het is belangrijk de verenigingen bij de totstandkoming van dit plan te betrekken, 

gebruikerservaringen en wensen dienen gerespecteerd te worden. 

 

Bereikbaarheid 

‘Herkenbaar en verbindend’  

Wij badmintonnen in MFG De Drie Maenen in Ouderkerk aan den IJssel ons bestuur is aanwezig op 

dinsdagavond tm januari en va februari op woensdagavond. Wij worden graag uitgenodigd voor alle informatie 

avonden en bijeenkomsten waarbij de inhoud het belang van onze vereniging en haar leden betreft.  

Ons voorkeur mail adres is, info@bcouderkerk.nl deze mail wordt doorgaans binnen 48 uur beantwoord.   

 

Met vriendelijke groet, 

Masha Mes – van der Wal 

Secretariaat BC Ouderkerk 

ledenadministratie@bcouderkerk.nl 

06-40498180 

Web site : www.bcouderkerk.nl 
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